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Vragen van het lid Merkies (SP) aan de Staatssecretaris van Financiën over 
het bericht dat de werkdruk bij de Belastingdienst nog altijd te hoog is 
(ingezonden 1 april 2014). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op de bewering van Abvakabo FNV dat de werkdruk bij de 
Belastingdienst nog altijd te hoog is? Bent u het met Abvakabo FNV eens? Zo 
nee, waarom niet?1 

Vraag 2
Hoe verhoudt het gegeven dat het werk bij de Belastingdienst toeneemt zich 
tot de bezuinigingen op de Belastingdienst waardoor deze de komende jaren 
1000 fte gaat verliezen? 

Vraag 3
Hoeveel fte had de Belastingdienst eind 2012 tot zijn beschikking? Hoeveel fte 
was dat aan het eind van 2013? 

Vraag 4
Klopt de bewering van Abvakabo FNV dat de 1.100 plekken die vrijkomen 
vanwege de interne doorstroom naar de afdeling fraude, niet worden 
opgevuld? Zo nee, hoeveel van de 1.100 plekken die vrijkomen, worden 
opgevuld door nieuw aan te nemen personeel? 

Vraag 5
Hebt u zelf signalen ontvangen van een (te) hoge werkdruk bij de Belasting-
dienst? Zo ja, wat hebt u met deze signalen gedaan? Geven deze signalen u 
aanleiding om de werkdruk bij de Belastingdienst onder de loep te nemen? 

Vraag 6
Bent u bereid te inventariseren hoe werknemers bij de Belastingdienst de 
werkdruk ervaren? Zo nee, waarom niet? 

1 http://nos.nl/artikel/629010-fnv-belastingdienst-overbelast.html
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Vraag 7
Bent u van mening dat belastingplichtigen die vragen hebben over het 
invullen van hun aangifte, toeslagaanvraag of voorlopige teruggaaf bij de 
Belastingdienst terecht moeten kunnen om hierop een antwoord te krijgen? 
Zo nee, waarom niet?
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